
Title (en)
Locking device of a wing

Title (de)
Verriegelungsvorrichtung eines Öffnungsflügels

Title (fr)
Dispositif de verrouillage d'un ouvrant

Publication
EP 2586940 A1 20130501 (FR)

Application
EP 12007329 A 20121025

Priority
FR 1103253 A 20111025

Abstract (en)
The device has a rod that is moved translationally along a post (2) of an opening in response to an action exerted on a handle (4) whose casing (88)
is fixed on the post, where the translation of the rod is controlled by the action of a built-in lock housing (6) embedded in the post. Fastening bolts
and adjustment borings are provided within the lock housing to cooperate with fixing members of the rod, so as to adjust the relative positions of a
mounting member of the lock housing and the fixing members of the rod.

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif de verrouillage d'un ouvrant contre un dormant par le déplacement d'une tringle (12) en translation le long d'un
montant (.2) d'ouvrant en réponse à une action exercée sur un moyen de commande (4) dont un carter est fixé sur ce montant. La translation de la
tringle est commandée par l'action d'un mécanisme intégré dans un boîtier de serrure (6) encastré dans ledit montant, à partir d'un mouvement du
moyen de commande. Des moyens d'ajustement (34,36,46,48) sont prévus à l'intérieur du boîtier pour coopérer avec des organes de fixation de
la tringle sur le mécanisme de manière à ajuster les positions relatives de ces organes de fixation et d'organes de montage du carter du moyen de
commande sur le boîtier.
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